
Město Chodov - finanční výbor 
Z á p i s 

 

ze zasedání finančního výboru dne 15. září 2021 

─────────────────────────────────────────────────── 

 

Zúčastnili se: p. Matička, Ing. Hora, p. Cerovská, p. Randa, p. Franče 

 

Omluven:  p. Smolka, Ing. Hloušková 

Hosté:    Ing. Kubicová, p. Pizinger, Mgr.Soukup  

 

Program:  

 

1. Kontrola usnesení 
2. Návrh rozpočtových změn na rok 2021 
3. Návrh rozpočtové změny a zřízení finanční rezervy v rámci fondu rezerv 
4. Zpráva o činnosti finančního výboru za I. pololetí roku 2021 
5. Organizační záležitosti, diskuse, závěr 

 

Předseda finančního výboru p. Karel Matička přivítal přítomné a zahájil jednání. 

Následně přečetl program jednání, ke kterému členové FV neměli připomínky. 

Ad 1) Kontrola usnesení: usnesení č. 5/2021, 6/2021 a 7/2021 byla splněna 

projednáním ZM dne 24.6.2021.      

 

Ad 2) Návrh rozpočtových změn na rok 2021 předložil p. Pizinger spolu s Mgr. 

Soukupem. Jedná se o odborné služby JRK, nákup odpadových nádob a designový návrh 

pódia a pergoly v prostoru farní zahrady v celkové výši 222tis.Kč. P. Franče se 

dotazoval na nádoby na tříděný odpad, kam se pořizují. Odpověděla Ing. Kubicová, je 

to na základě metodického pokynu  Ministerstva životního prostředí, kdy každá 

právnická osoba musí zajistit místa pro oddělené soustřeďování odpadu. 

P.Matička předložil návrh usnesení č. 8/2021, které bylo schváleno 5ti hlasy. 

Dále byl projednán ještě jeden bod rozpočtových změn, a to mobilní rozhlas. Ing. 

Hora měl dotaz na počet lidí, kteří tuto službu využívají, následně se rozpoutala 

diskuse o funkčnosti služby. Pro předloženou rozpočtovou změnu hlasovali 3 členové 

FV, 1 byl proti, 1 se zdržel. Usnesením č. 9/2021, nebyla tato rozpočtová změna 

doporučena ke schválení na ZM . 

 

Ad 3) Návrh rozpočtové změny a zřízení finanční rezervy okomentoval také p. 

Pizinger. Jedná se o financování provozu společnosti Teplo s.r.o. po předpokládaném 

převzetí majetku od společnosti Marservis. Ing. Hora se dotázal, zda má město 

informace o ročním obratu firmy Marservis s.r.o., odpověděla Ing. Kubicová, že se 

tuto informaci nepodařilo zajistit ani z listin uložených v Obchodním rejstříku. 

Dále měl dotaz p. Franče na počet zaměstnanců společnosti Teplo s.r.o., odpověděl 

starosta. 

P. Matička přednesl návrh usnesení č. 10/2021, které bylo schváleno 5ti hlasy. 

 

Ad 4) Zprávu o činnosti finančního výboru za I. pololetí roku 2021 přečetl p. 

Matička a následně předložil i usnesení č. 11/2021, které bylo schváleno 5ti hlasy. 

 

Ad 5) Organizační – Ing. Kubicová navrhla na základě požadavku pana Matičky úpravu 

začátku příštích jednání finančního výboru, po diskusi bylo odsouhlaseno, že 

jednání FV bude začínat v 15,30 hodin. 

 

 

P. Matička poděkoval za účast a ukončil jednání finančního výboru.  

 

Zapsala: K. Kertészová    

 

 

Karel  M a t i č k a      

předseda finančního výboru 

 

 

rozdělovník: členové finančního výboru  

             starosta 


